
 

 
 

 
Sfeerverslag van de inloopbijeenkomst over Stadshaven Nijkerk  

op 4 juli 2023 
 
Op dinsdagavond 4 juli 2023 heeft er een informatiebijeenkomst plaatsgevonden in het 

gemeentehuis over het project Stadshaven Nijkerk. Voor deze informatieavond waren direct 

omwonenden per brief uitgenodigd.  

Tijdens de bijeenkomst is informatie gegeven over: 

1. Proces en planning m.b.t. de ontwikkeling van Stadshaven Nijkerk; 

2. Parkeren en verkeer; 

3. Vastgestelde stedenbouwkundige visie; 

4. Bestemmingsplan. 

 

Voor elk van bovenstaande thema’s staat hieronder de getoonde afbeelding en een samenvatting van 

de vragen en of opmerkingen die tijdens de avond zijn gesteld.  

Ongeveer 40 direct omwonenden namen deel aan de bijeenkomst.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Planning en proces 

 



 

 

 

Toelichting op Planning en proces 
Op 1 juni 2023 heeft de gemeenteraad de definitieve stedenbouwkundige visie voor Stadshaven 

Nijkerk vastgesteld. De volgende stap is het planologisch uitwerken van deze visie (bestemmingsplan 

of omgevingsplan).  

 

Voor de locatie van het huidige stadhuis en de ontwikkeling van de Meubel- en tapijthal (Bentinck- 

locatie) zijn aparte bestemmingsplannen uitgewerkt. Inmiddels zijn deze door de gemeenteraad 

vastgesteld. Voor beide plannen geldt dat er beroep is aangetekend. Dit betekent dat de Raad van 

State een uitspraak moet doen. Het is nu nog niet duidelijk op welke termijn dit te verwachten is. 

Voor de ontwikkeling van de locatie van de Meubel- en Tapijthal is de gemeente niet de 

initiatiefnemer maar is dat een projectontwikkelaar.  
 

Antwoorden op vragen en opmerkingen bijeenkomst m.b.t. planning 
Wanneer wordt gestart met de bouw van woningen? 

Dit is afhankelijk wanneer de Raad van State uitspraak doet over de beroepszaken. De verwachting is 

dat eind 2024 gestart kan worden met de bouw. 

Kun je al inschrijven voor een woning? 

Het is niet mogelijk nu al in te schrijven voor een woning. 

 

 

 



 

 

Verkeer en parkeren 

 

 

 



 

 

 

 

 
 

 

 

 



 

 

 

 

 

Toelichting op Verkeer en parkeren  
Op de panelen is aangegeven hoe de verkeersontsluiting wordt vormgegeven en hoe het parkeren 

wordt opgelost. Ook is er specifiek informatie gegeven over de ‘parkeerhub’. Dit is een nieuw element 

ten opzichte van de conceptvisie. Deze ‘parkeerhub’ heeft meerdere doelen: 

▪ Voor parkeerplaatsen van bezoekers van de bewoners van Stadshaven Nijkerk; 

▪ Het is een locatie voor een voorziening voor deelmobiliteit en laadpalen; 

▪ Het geldt als overloopvoorziening voor het centrum en de omliggende wijken. 

 

Antwoorden op vragen en opmerkingen over Verkeer en parkeren 
 

Invoering vergunninghoudersparkeren: 

Bewoners van de Raadhuisstraat (in het deel dat het dichtst bij het gemeentehuis ligt) gaven aan zo 

snel mogelijk met de gemeente in gesprek te willen gaan over vergunninghoudersparkeren. Ze gaven 

aan dat ze de nieuwbouwplannen en de huidige situatie los van elkaar willen zien. Er is nu ook al 

overlast van bezoekers en werknemers van de binnenstad die in hun straat parkeren.  

Het grootste deel van de bewoners verwacht dat er gereguleerd parkeren/ vergunninghouders-

parkeren komt in de straten rond Stadshaven Nijkerk. De verwachting is dat zonder parkeerregulering 

er geen gebruik zal worden gemaakt van de ‘parkeerhub’.  

Parkeerhub 

De reacties over het parkeren en de ‘parkeerhub’ waren wisselend. De meeste mensen vinden het 

goed dat de ‘parkeerhub’ er komt. Zo ontstaat er meer ruimte voor parkeren en is er minder overlast 

in de omliggende wijken ontstaat. Verschillende bewoners geven aan het huidige parkeerterrein 

tegenover het stadhuis vaak te gebruiken. Zij waarderen deze parkeermogelijkheid dichtbij hun 

woning/ straat. Bij sommige inwoners zijn er zorgen over de afstand van de ‘parkeerhub’ tot hun huis.  

Knip 

Over de knip zijn verschillende zorgen geuit. Bewoners vinden het vervelend dat ze om moeten rijden 

naar de stad. Daarnaast is de verwachting dat de Schimmelpennickstraat en de Bagijnenstraat als 

alternatieve routes gebruikt gaan worden. Er werd ook aangegeven dat de Ambachtsstraat al erg druk 

is. In de spits kunnen de verkeerslichten het verkeer niet aan. 

 

Autovrije zone/ boulevard 

De plannen voor de boulevard langs het water en de havenlijn in het verlengde ervan werden 

enthousiast ontvangen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Stedenbouwkundige Visie 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Toelichting op stedenbouw 
De afbeeldingen geven de stedenbouwkundige ambitie aan zoals deze door de gemeenteraad op 1 

juni 2023 is vastgesteld; de uitgangspunten die daarbij gehanteerd zijn en de inrichting van de 

openbare ruimte.  

Er zijn zorgen over het feit dat de omgeving drukker bewoond gaat worden. Daar staat natuurlijk 

tegenover dat ook andere activiteiten (bedrijvigheid, het gemeentehuis etc.) verdwijnen. 

Omwonenden hebben behoefte aan meer zekerheid over wat er direct naast of achter hun woning 

gaat gebeuren (aangrenzende bouwblokken, achterpaden, schuttingen, bouw- en sloopactiviteiten, 

etc.). 

 

Antwoorden op vragen en opmerkingen bijeenkomst over stedenbouw 
Wat voor een evenementen komen er op het plein? Ik zit niet te wachten op een kermis of zo? 

Vooralsnog zijn het vooral bestaande evenementen voorzien die aanvullend zijn op wat er in de 

binnenstad gebeurt. Dit zijn bijvoorbeeld evenementen met een duidelijke relatie met de Arkervaart 

(Sleepbootdagen en de intocht van Sinterklaas). 

 

Lukt het wel om de laatste fase in 2030 te starten?  

Dat is wel de planning, en voor zover we nu weten is deze planning haalbaar. 

 

Hoe zit het met eventuele achterpaden en schuttingen (wie betaalt die?) op plekken waar 

tuinen (bijv. aan Ardeschstraat) nu aan bestaande gebouwen grenzen?  

Dat moet allemaal nog bepaald worden. Dit gebeurt in overleg met aangrenzende bewoners op het 

moment dat de plannen verder worden uitgewerkt. 

 

Wij wonen in de Raadhuisstraat. Kunnen wij straks ook aangesloten worden op het 

energiesysteem van de nieuwe wijk?  

Het energiesysteem wordt op dit moment nog onderzocht. Zodra wij hier meer over  weten, kunnen 

we ook deze vraag beantwoorden. We nemen deze gedachte graag mee. 

 
Overig 

• Ik woon in de Raadhuisstraat. Vanuit mijn huis bezien is het plan nog steeds te hoog, vooral aan 

de overzijde van het plein. En er zijn veel te weinig parkeerplaatsen. Op afstand parkeren lijkt me 

heel lastig. 

• Ziet er leuk uit! 

Ik wil daar (hoogbouw aan de Arkervaart) wel wonen. 

• Ik zie het parkeerprobleem waar iedereen over klaagt niet zo. Rond mijn huis is ’s avonds meestal 

ruimte genoeg. Alleen overdag staan er vooral mensen die in de binnenstad werken. 

• Het ziet er wel mooi uit! Ben benieuwd hoe de aansluiting van nieuwbouw op onze achtertuinen 

straks wordt (vanuit Bentinckstraat). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Bestemmingsplan 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

Toelichting op ‘Bestemmingsplan’ 
 

Om de ontwikkeling van Stadshaven Nijkerk mogelijk te maken wordt de komende periode een 

bestemmingsplan of omgevingsplan opgesteld (voor de locatie van het huidige stadhuis en de 

Bentincklocatie is dit inmiddels gebeurd).  

 

Antwoorden op vragen en opmerkingen bijeenkomst over het 

bestemmingsplan 
Wordt het zuidelijke park/ groen bestemde gebied echt groen? 
Het gebied krijgt voornamelijk een groene uitstraling. 
 
Wordt de bestaande ontsluiting aan de achterzijde van de noordelijke woningen aan de 
Raadhuisstraat, nr 24, 26,28 en 30, geborgd?  
De wens is bij de gemeente bekend. Bij de verdere uitwerking wordt onderzocht of dit mogelijk is. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


